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Melyek azok a legfontosabb változások, eredmé-
nyek a Kar életében, amelyeket kiemelne az utóbbi 
tanévre vonatkozóan?
A Fogorvostudományi Karon a 2013/2014-es tanévtől 

került felmenő rendszerben bevezetésre az új EU 
konform fogorvosképzési program, amely - mostanra 
bebizonyosodott - a gyakorlatban is jól működik. Az új 
képzési program bevezetésének egyik fontos célja, hogy 
a fogorvostan-hallgatók oktatásában jobban kiemeljük 
a fogászati vonatkozásokat, elsősorban az alapozó és 
preklinikai modul tantárgyaiban (biológia, fizika).
Erősödtek Erasmus kapcsolataink is. Kiemelném a 

Marosvásárhelyi Orvosi és Gyógyszerészeti Egyetemet, 
akikkel szorosan együttműködünk, hiszen egy TáMOP 
pályázat keretében idén márciusban volt szerencsénk 6 
kari oktató kollégámmal együtt részt venni, illetve előadni 
a marosvásárhelyi TDK Konferencián.
Pályázatokban való részvételünk is jelentősen 

növekedett az új TáMOP projekteknek köszönhetően, és 
a TTIK egyik OTKA-jában is végzünk kutatásokat.
Szeretném megemlíteni, az immár hagyománnyá 

vált tavaszi kari tudományos továbbképző fogászati 
konferenciát, amely idén már 8 országból 11 
nemzetközileg elismert előadót, valamint mintegy 800 
résztvevőt vonzott városunkba.

A tavalyi évben több mint 94.000 pácienst láttunk el. 
Az új speciális rendelő kialakításának köszönhetően 
2015. január 1-től 2015. június 30. napjáig 330 fő 
fogyatékkal élő pácienst fogadtunk, ebből 80 eset 
általános anesztéziában végzett fogászati ellátás 
volt. Ugyanebben az időszakban a gyermekfogászati 
ellátás esetszáma a 13.000-t közelítette.
 

Milyen célokat tűztek ki a következő az idei tanévre?
A jelenlegi tanév célja, hogy megtartani, sőt növelni 
tudjuk oktatásunk színvonalát. Már a felvételi pontha-
tárok is rávilágítottak arra, hogy jó képességű elsőéves 
hallgatóink vannak, hiszen idén 419 ponttal a szege-
di fogorvos szak lett a 2. legerősebb az országban 
a pontszámok alapján.
A tanévkezdés előtti héten (2015. augusztus 26-29.) 

már ráhangolódtunk az oktatásra, hiszen idén nálunk 
került megrendezésre az Association for Dental 
Education in Europe nemzetközi fogászati oktatási 
szervezet 41. konferenciája. Ez nagyon nagy 
megtiszteltetés a Kar számára és egyben elismerése 
a karon végrehajtott kurrikulum reformnak. 

DR. LACZKóNÉ DR. TURZó KINGA A 
FOGORVOSTUDOMáNyI KAR úJ DÉKáNJA

2015. július 1-től kapott 
dékáni megbízást a 
fogorvostudományi karon 
dr. laczkóné dr. turzó kinga 
az orálbiológiai és kísérletes 
fogorvostudományi tanszék 
egyetemi docense, aki 1991 
óta dolgozik a szegedi 
egyetemen. a vele készült 
interjúban felvázolta a idei 
tanévhez kaPcSolóDó terveket 
éS beSzélt az alumnuSokkal 
való SzoroSabb kaPcSolat 
kialakításának fontosságáról is. 

https://www.google.hu/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&cad=rja&uact=8&ved=0CCEQFjAAahUKEwjCpYz-5oTHAhWFtRQKHTSBBN8&url=https%3A%2F%2Fwww.umftgm.ro%2Fhu%2Fhome.html&ei=FB67VcLLOYXrUrSCkvgN&usg=AFQjCNHfLpmmFPf2zRzzRnghDEwJTOHAYw&sig2=zzqIKQhmV6i8NjISAiEPSg&bvm=bv.99261572,d.d24
http://www.adee.org/meetings/szeged2015/index.html
http://www.adee.org/meetings/szeged2015/index.html
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Kiemelten szeretnénk foglalkozni a TDK és PhD 
hallgatóinkkal, ezzel megteremtve a kari oktatói kör 
utánpótlását, továbbá nagy erőkkel készülünk a 
novemberi Szent-Györgyi Napok, valamint a Magyar 
Tudomány ünnepe rendezvénysorozatra.

Mivel szólítaná meg partneri együttműködési, 
beiskolázási vagy egyéb területeken a FOK-on vég-
zett alumnusokat?
A fogorvostudomány területén a lehetséges technoló-
giai megoldások sokat fejlődtek az elmúlt évtizedekben. 
A legújabb technikák és fogászati anyagok megismer-
tetésével szándékozunk segíteni alumnusainkat, hogy 

szakmájukban kimagasló teljesítményt nyújtva elisme-
résre méltó eredményeket érjenek el. Ezért is várjuk őket 
szeretettel Kari programjainkra, rendezvényeinkre.
Mindezeken túl folytatni kívánjuk az idén első alka-
lommal átadott jubileumi diplomák hagyományát és 
szeretnénk velük és a többi alumnusunkkal szo-
rosabb és közvetlenebb kapcsolatot kialakítani. A 
kiemelkedő fogorvos életpályák megismerésével, 
bemutatásával példát szeretnénk mutatni a fiata-
loknak. 
Sajnálatos tény, hogy a fogorvos szakma vonzó, 

de a fogorvos oktatói pálya nem az. Lehetősége-
inkhez mérten ezen kívánunk változtatni, például 
úgy, hogy a fiatal oktatókat felelősségteljes kari felada-
tokba vonjuk be és igyekszünk még jobb munkakörül-
ményeket kialakítani házon belül.

Nagyon fontosnak tartom megemlíteni, hogy a 
privát praxisokban (magánszektorban) is csak akkor 
lesz színvonalas fogászati ellátás, ha a fogorvos 
képzőhelyek meg tudják tartani kiemelkedő 
színvonalukat és oktatásukban aktívan követik, illetve 
beépítik a nemzetközi trendeket, fejlesztéseket. 
Ennek az üzenetnek a továbbadásában is kérjük az 
alumnusok segítségét.

Fotó: SZTEinfo 

A világ csaknem 50 országából 
érkezett közel 340 szakember 

tanácskozott  
2015. augusztus 26-29. között az  
SZTE József Attila Tanulmányi és 

Információs Központban.


